

南京德科杰工贸有限公司

固定电话: 0086-25-56608766 移动电话: 0086-18061692509

地 址: 中国南京市溧水区市广城110号汇金大厦336室

邮 箱: sales@dekejie.com 网 站: www.dekejie.com

Nanjing DeKeJie Industry And Trade Co.,Ltd

Address:Room 336, Huijin building, No.110 Guangcheng, Lishui District,Nanjing City, China

Tel: 0086-25-56608766

Cell: 0086-180616925

Email: sales@dekejie.cor

Skype: +86-1806169250

Wechat: kashxu666



南京德科杰工贸产品画册

Nanjing DeKeJie Industry Product Booklet





包装盒 🗛 🛪

优势 Features

- ① ABS材质, 环保, 耐摔耐磨耐腐蚀
- · ABS material, eco-friendly, high resistance to shock, wear & corrosion.
- ② 造型美观,配备防伪标贴
- · Nice appearance, with anti-counterfeit label.
- ③ 无需开盒直接使用,节省停机时间
- · No need to open box when using to save downtime.







■企业简介

Company Profile

01 质量 •

质量是德科杰的灵魂,因此我们的材料均是从欧洲进口的高品质钢带,生产工艺全自动化,避免人为因素造成产品瑕疵。 我们拥有自己的研发部门,主要负责人专注于油墨刮刀的研发与生产十余年,不仅确保我们能不断完善产品及性能,满 足客户需要,也能确保内部质量控制。

Quality is the soul of Dekejie, so all of our material are high quality steel tapes imported from Europe, and our manufacturing craft are all automatic to avoid any defects by human factors. We have our own R&D department, main leader specialize in the field for more than ten years, which can not only make sure we improve products and performance constantly to meet customers demands, but also ensure internal quality control.

02 创新 ●

我们拥有自主研发的全自动生产线共九条,并借鉴多年研发与生产总结出来的先进工艺进行新产品开发。

我们的产品系列是在不断的市场调研与审查中,以此来满足客户的需要。目前公司的产品主要分为高、中端涂层刮刀,普通涂层刮刀,不锈钢刮刀,普通碳钢刮刀五个系列,年产量50000盒,产品热销中国、东南亚、南美及中东市场。

We have total 9 fully automatic production lines developed by ourselves, and we keep developing new products with our advanced technologies summarized by many years R&D and production experience.

In order to make sure our series products meet customers demands ,we keep doing market researches and examinations all the time. Now our main products consist of high-tech, mid-tech coating doctor blade, standard coating doctor blade, stainless steel doctor blade, standard carbon steel doctor blade, production capacity reaches 50000 boxes per year, which supplied to China local market, East-south Asia, South Africa, Middle East market and so on.

03 服务 •

结合我们多年的经验,我们意识到一款好的刮刀不仅在于工厂的材料与工艺,也在于选择适合它的工况条件,因此德科杰的团队会根据您具体的工况条件帮您分析如何选择一款合适材质与工艺的刮刀,并提供完善的技术及售后服务。

With our many years experience, we recognize that a good doctor blade not only depends on the material and technologies of producing factory, but also to meet suitable working conditions, so our team will help you to analyze how to choose a correct blade with suitable material and craft, and we also provide perfect technology & after sale service.





ICL-20

标准碳钢刮刀

Standard Steel Blade



优 势 Features

- ① 采用德国ZAPP高品质冷轧碳钢基材
- Made with high quality cold-rolling carbon steel, provided by Germany ZAPP.
- ② 先进的刀刃处理技术,使用前无须预磨
- No start-up time due to the technically advanced lamella profile.
- ③ 良好的印刷效果
- · Good printing effect.
- ④ 价格经济, 更适合日常频繁更换需求
- · Cheaper price, suitable for frequent replace demands.



配置 Configuration

品牌 Brand	类 别 Category		型 号 Type	印速 Printing speed	厚度(基材) Material thickness	包 装 Packing
DEKEJIE	标准碳钢刮刀 Standard steel blade CL-20 ≤250米/分钟 ≤250m/min		0.152-0.203mm	100m/盒 100m/box		
推荐领域 Advised application		常规凹》 Normal gra	版印刷 wure printing.			
常规尺寸 Standard size		10,30,4	0,50,60mm			



【CL−30 标准碳钢刮刀

Standard Steel Blade

优势 Features

- ① 采用德国高品质钢带
- Made with high quality cold-rolling carbon steel from Germany.
- ② 适用于凹印,柔印,凹印机速不超过 250 米/分钟,柔印机速不超过 400 米/分钟。
- Suitable for gravure and flexo printing, gravure printing speed ≤250m/min, flexo printing speed ≤400m/min.
- ③ 特殊的抛光处理和较好的印刷效果
- The specially polished blade guarantees smooth and better sharp doctoring.
- ④ 耐磨性能好,阻挡粗颗粒物油墨效果较好。
- Good wear resistance, good performance to resist coarse particles inks.
- ⑤ 测试软包印刷米数普遍可达 15-18 万米。
- After test the printing meters in flexible packing can reach150000~180000m.

配置 Configuration

品牌 Brand			型 号 Type	印速 Printing speed	厚度(基材) Material thickness	包 装 Packing
DEKEJIE		准碳钢刮刀 ndard steel blade	CL-30	≤250米/分钟 ≤250m/min	0.152-0.203mm	100m/盒 100m/box
推荐领域 Advised applicat	-	软包印 Flexible pa	刷 ackage printing			
常规尺寸 Standard size		10,30,	40,50,60mm			





ISL-35

不锈钢刮刀

Stainless Steel Doctor Blade



优 势 Features

- ① 采用德国进口不锈钢
- · Made with stainless steel imported from Germany.
- ② 出色防腐蚀性能
- Excellent corrosion resistance performance.
- ③ 适用于水性油墨,涂料及PH值较高的油墨
- Especially suitable for water based inks, lacquers and other substrates with high PH values.
- ④ 高速印刷时能保持良好的刮墨效果
- · Can keep good doctoring in high speed printing.
- ⑤ 相比标准刀有更长的使用寿命
- · Longer service life compared with standard blade.



配置 Configuration

品 牌 Brand	类 别 Category		型 号 Type	印速 Printing speed	厚度(基材) Material thickness	包 装 Packing
DEKEJIE	高速不锈钢刮刀 Stainless steel doctor blade		SL-35	≤250米/分钟 ≤250m/min	0.152-0.203mm	100m/盒 100m/box
推荐领域 Advised application				腐蚀性较强的油墨。 ally for high corrosion inks.		
常规尺寸 Standard size		10,30,40,5	60,60mm			



ISL-45 不锈钢刮刀 Stainless Steel Doctor Blade

优 势 Features

- ① 采用德国进口高合金不锈钢
- Made with high alloy stainless steel imported from Germany.
- ② 相比SL-35具有更强的耐磨性
- $\bullet\,$ With higher wear resistance performance compared with SL-35.
- ③ 高速印刷时能保持良好的刮墨效果
- Can keep good doctoring in high speed printing to cylinder.
- ④ 适合所有类型的油墨,可用于柔版印刷、凹版印刷、胶板印刷
- Suitable for all inks, can be applied in flexo, gravure, offset printing.



DEKENE

配置 Configuration

品牌 Brand		类 别 Category	型 号 Type	印速 Printing speed	厚度(基材) Material thickness	包 装 Packing
DEKEJIE	高速不锈钢刮刀 Stainless steel doctor blade		SL-45	≤250米/分钟 ≤250m/min	0.152-0.203mm	100m/盒 100m/box
1 12 11 11				有独性和磨损性较引 llly for high corrosion & abra		
常规尺寸 Standard size		10,30,40,	50,60mm			





KT-65

普通涂层刮刀

Standard coating doctor blade



优 势 Features

- ① 采用德国高品质钢带及自主研发的先进涂层工艺
- Made with high quality cold-rolling carbon steel from Germany and self-developed advanced coating technology.
- ② 适用于凹印,柔印,机速不超过400米/分钟。
- Suitable for gravure and flexo printing, printing speed ≤400m/min.
- ③ 相比CL-30耐磨及耐腐蚀性能更好,阻挡粗颗粒物油墨效果也更佳。
- Compared with CL-30, it has better wear and corrosion resistance, better performance to resist coarse particles inks.
- ④ 先进的涂层工艺和特殊的抛光处理保证其在高速印刷时也能获得良好的刮墨效果
- Advanced coating and special polishing technology gurantee smooth &sharp doctoring in high speed printing.
- ⑤ 经测试软包印刷米数可达30万米以上
- After test the printing meters in flexible packing can reach 300000m or above.



DEKEJIE KT-65

配置 Configuration

品牌 Brand	类 别 Category		型 号 Type	印速 Printing speed	厚度(基材) Material thickness	包 装 Packing
DEKEJIE	SIE 普通涂层刮刀 KT-65 ≤400米/分钟 ≤400m/min 0.152-0.203mm		100m/盒 100m/box			
推荐领域 Advised application			P刷,性价に ontinuous flexible	と高 _。 packaing printing, high cos	t-effectiveness.	
常规尺寸 Standard size		10,30,40,5	50,60mm			



DEKEJIE® JT-70

优势 Features

- ① 超长的使用寿命
- · Very high service life.
- ② 出色的刮墨效果
- Excellent doctoring effect.
- ③ 出色的耐磨性能和防腐蚀性能
- Excellent wear & corrosion resistance performance.
- ④ 良好的减磨性能,可以减少对版辊的磨损
- Good anti-attrition performance, can reduce abrasiveness to c
- ⑤ 解决刀线能力显著提高,减少油墨对刮刀的粘附
- Significantly less streaks, reduced ink adherence to doctor blade.

配置 Configuration

品 牌 Brand	类 别 Category		型 号 Type	印速 Printing speed	厚度(基材) Material thickness	包 装 Packing
DEKEJIE	中高端涂层刮刀 Mid&high-tech coating doctor blade		JT-70	≤400米/分钟 ≤400m/min	0.152-0.203mm	100m/盒 100m/box
推荐领域 Advised applicat	-	长单柔印凹印 In continuous flexo&		ing.		
常规尺寸 Standard size		10,30,40,50,60mm,				





DT-90

高端涂层刮刀

High-Tech Coating Doctor Blade



DEKEJIE "

优势 Features

- ① JT-70加强版,凹印领域高技术含量的刮刀
- Plus of JT-70,high-tech doctor blade in gravure printing.
- ② 增强了使用寿命
- Increased service life.
- ③ 极小的刮刀压力
- · Contact pressure is reduced to a minimum.
- ④ 解决刀线能力显著提高,减少油墨对刮刀的粘附
- Significantly less streaks,reduced ink adherence to blade.
- ⑤ 可用于烟草行业条形码、结构文字
- · Can be applied of printing barcodes and structured texts in tabacco industry.
- ⑥ 适用于所有类型的油墨和版辊,机速不大于500米/分钟
- Suitable for all inks and cylinders, machine speed is no faster than 500M/Min.

配置 Configuration

品 牌 Brand	类 别 Category		型 号 Type	印速 Printing speed	厚度(基材) Material thickness	包 装 Packing
DEKEJIE		端涂层刮刀 h coating doctor blade	DT-90	≤500米/分钟 ≤500m/min	0.152-0.203mm	100m/盒 100m/box
推荐领域 Advised application 长单柔印凹印,尤其适合磨损性强的油墨和版辊 In continuous flexo&gravure printing, especially suitable for inks and cylinders with strong abrasiv				orasiveness.		
常规尺寸 Standard size			0,50,60mm 非			

不锈钢刀夹

Stainless Steel Combined Doctor Blade Holder





优势 Features

- ① 新型平直刀夹优选不锈钢材质组合而成的,一片 45mm 的平片,一片 15mm 平片和一片弧形 13mm 弹片。 The new straight doctor blade holder combined with preferably stainless steel material, a piece of 45mm flat piece, a 15mm flat piece and a curved 13mm shrapnel.
- ② 新型平直刀夹相比老产品的弧形刀夹,它弹性足,不漏墨,刀片安装使用时更方便,刀夹内腔油墨不积留。 The new straight blade holder compared to the old product arc holder, it has enough flexibility, no ink leakage, more convenient when blade installation and using, and internal cavity ink does not accumulate.
- a: 弧形刀夹因有折弯,它的钢性提升了,但弹性下降了,故,新型刀夹的弹性性能更好。
- A: Because of bending in arc blade holder, its stiffness is improved, but the flexibility is reduced, so the flexibility performance of the new holder is better.
- b: 新型刀夹的铆钉与刀夹的接触是面与面的接触,故,避免漏墨的问题,使用更安全。
- B: The contact between the rivet and holder is face to face, so avoid the problem of ink leakage and using it more safely.
- c: 新型平直刀夹的刀片安装在平片 45mm 宽和平片 15mm 宽的两片之间,呈现面面接触的状态,油墨无法进入刀夹内部,故,长时间使用无需清理。
- C: The new straight blade of holder is installed between the two flat pieces of 45mm wide and 15mm wide, showing the state of face to face contact, ink can not enter the inside of the holder, so long time using without cleaning.

PAGE 09/10